
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  24 maja 2023 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

mieszkańcy zwracają moją uwagę na zachodzący w okresie ostatnich kilku lat proces 

wymiany wiat przystankowych na mniej funkcjonalne niż te, które były w przeszłości. 

Wprowadzana jest inna kolorystyka wiat (szare), a jednocześnie w niektórych rejonach 

miasta montuje się nadal wiaty w kolorze niebieskim. Czym to jest podyktowane, gdyż 

mieszkańcy sugerują, iż za chwilę będą one wymieniane na te w kolorze szarym. Ponadto 

wiele nowych wiat nie chroni przed deszczem ze względu na mało funkcjonalne 

nachylenie daszka. Jakie były koszty wymiany przystanków w poszczególnych latach od 

2013 roku? 

Pojawia się również wątek reklam umieszczanych na przystankach. Część z nich opisana 

jest jako AMS, dlatego proszę o szczegółową informację w tej sprawie. Ile łącznie wiat 

przystankowych jest na terenie miasta? Ile z nich ma w dzierżawie AMS? Jakiego są 

wpływy dla Gminy Miejskiej Kraków w ostatnich 10 latach z tego tytułu? Na podstawie 

jakich przetargów i umów? Czy jednostki, wydziały i podmioty Gminy Miejskiej Kraków, 

w tym UMK płacą za wynajęcie powierzchni na przystankach oddanej w dzierżawę 

innym podmiotom? Jeśli tak, proszę o stosowne zastawienia za ostatnie 10 lat. 

 

     Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 


